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     「服務」、「品質」、「研發」是中國變速工程股份有限公司自1971年成立以來一直秉持

的核心精神。為因應國際多元化的市場需求，我們不斷挑戰速度及品質的極限亦擁有領先且

精密的技術，在近半世紀的努力下，終於從一家國內的減速機工廠蛻變為國際優秀的工業自

動化領導品牌。

      本公司生產之減速機種類多元，包含賽驅樂減速機、低背隙行星減速機、齒輪減速機、遊

星式減速機、蝸輪減速機、無段變速機、攪拌機系列等等，其工業品上的應用更是跨足不同

產業，從CNC自動化、汙水處理廠、造紙廠、機械手臂、半導體及到化工廠等等⋯。為了滿

足客戶各項傳動需求，我們尚提供客製化技術，為客戶量身打造一套屬於自己的產品，為客

戶節省更多測試及人力成本。

      我們具有性能卓越的獨家技術、不斷研發的專利產品，同時還有完善的售前/後服務，才

能讓本公司於眾多製造廠商中脫穎而出。

Service perfection, Quality superiority, Research and Development are the core enterprise 

spirits of VARITRON since 1971. Responding to both domestic customers and international 

market demands, we never stop to make innovation for gearbox function, efficiency and 

quality improvement, accompany with accurate and in-time after service. To improve quality 

control, VARITRON has been certified with ISO9001 since 2008.

Varitron wide power transmission product line including Cycloidal Drive, Precision Planetary 

Gearbox, Helical Gearmotor, Planetary Gear Reducers, Worm Gearbox, Variator and 

Induction Motor provides different industries sectors including CNC Machineries, 

Semi-conductor, Chemical, Steel Industries, Factory facilities, Automation Machineries, 

robo-tic arm With Varitron strong mechanical engineering team, Varitron provides 

customizes transmission gearbox and many newly innovated pattern products.

Company Profile
公司簡介



H B Series Industrial Gearbox H B 系列工業齒輪箱

Up to 最高1,400,000 Nm

Varitron Helical and Bevel-Helical Gear industrial gearbox series portfolio is by far the most comprehensive range of
industrial gear units in the market. It includes a multifaceted range of universal gear units, application-specific gear
units and customer-specific solutions. Today, our standardized industrial gear units are especially important due to
their high level of availability, their quality and their attractive price-performance ratio. Our selection of universal
gear unit designs is perfectly supplemented by a wide range of standard options such as motor connection
flange, backstops and taconite seals. The gear units supporting horizontal and vertical mounting positions,
they can also be installed on the front(base- or shaft-mounted gear units). The standardized connections offer
flexibility in terms of mounting options, such as those required for temperature control or gearbox lubrication.

H B 系列工業齒輪箱系列是新型平行和直交軸齒輪箱，具有大功率大轉矩範圍，採用元件模數化設計，可臥式安裝也可
立式安裝，有實心軸、空心軸和收縮盤空心軸輸出，應用範圍廣，採用高強度合金鋼滲碳處理後研磨，具有效率高，壽
命長、可承受較大軸向力和徑向載荷、運行噪音低、可靠性高、結構緊湊等優點。



Reduction Ratio & Nominal Torque Overview 減速比與額定扭矩總覽

Code Description 常用代號說明 

Model Selection 選型步驟

How to order 選型

Load Classifications Table 負載係數表

Model Selection Example 選型範例

Performances Table 性能表

    (1) H Series Helical Parallel Shaft Gearbox H 系列平行軸斜齒輪

    (2) B Series Bevel-Helical Right Angle Gearbox B 系列直交軸螺旋-斜齒輪 

Rated Capacity Table 額定容量表

    (1) H Series Helical Parallel Shaft Gearbox H 系列平行軸斜齒輪 

    (2) B Series Bevel-Helical Right Angle Gearbox B 系列直交軸螺旋-斜齒輪 

Permissible Additional Radial Forces on Output Shaft 出力軸允許的附加徑向力

Arrangement Form and Direction of Rotation 布置型式及旋轉方向

Dimensions 外形尺寸

    (1) HH Parallel Shaft Gearbox(Horizonal Installation) 平行軸齒輪箱(臥式安裝)

    (2) BH Right Angle Shaft Gearbox(Horizonal Installation) 直交軸齒輪箱(臥式安裝)

    (3) HV Parallel Shaft Gearbox(Vertical Installation) 平行軸齒輪箱(立式安裝) 

    (4) BV Right Angle Shaft Gearbox(Vertical Installation) 直交軸齒輪箱(立式安裝) 

Output Shaft Connection Dimensions 輸出軸連接尺寸

    (1) Hollow Output Shaft with Keyway 平鍵聯接的空心軸

    (2) Hollow Output Shaft with Shirk Disk 帶鎖緊盤聯接的空心軸

    (3) Hollow Output Shaft with involute Spline 帶花鍵聯接的空心軸

    (4) Flange Shaft 與法蘭軸聯接的對接法蘭 

Center Bore Thread Size on Shaft Side 軸端中心孔螺紋

Parallel Key and Keyways Dimensions 平鍵與鍵槽尺寸
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Permissible Additional Radial Forces on Output Shaft 
出力軸允許的附加徑向力額定容量表
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F G H I
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F G H I

E F G H
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Arrangement Form and Direction of Rotation 
布置型式及旋轉方向
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